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Bevakningslista Idrottsnämndens funktionshindersråd 
 
Rutiner för bevakningslistan 

 Frågorna/uppdragen läggs in på balanslistan som uppdateras efter varje sammanträde 

 Ärendena ligger kvar på listan tills ärendet är färdigt/besvarat. 

 Under Ansvarig anges om möjligt ansvarig. 

 Under Datum ställd anges när frågan ställdes – sammanträdesdatum. 

 Under Datum klart anges om möjligt när detta kan vara klart/besvarat. 
 
 

Fråga Datum 
ställd/Datum 

klart 

Ansvarig Kommentar 

 
Beslut 
Tillgänglighetsrapporten 

Förvaltningen kommer att börja med att analysera 

utredningen och försöka hitta det man enkelt kan 

avhjälpa. Någon tidplan för åtgärdande är i det här 

läget är inte fastställd. 

 

2017-02-15 UA Maria Förvaltningen har 

rapporterat på 

sammanträdet 2017-09-11. 

Kvar på listan. 

 

 

 

 

 

 

 



Påbörjad 2015-01-01 Senast redigerad 2017-10-12 

 
Fråga Datum 

ställd/Datum 
klart 

Ansvarig om möjligt Kommentar 

 

Sida 2 av 8 

 

Beslut 

Ett kommande sammanträde görs som ett studiebesök till 

motorikbanan i Rågsved när den är klar. 

2015-11-12/HT 

2016 

Kersti/Sophie Ett gemensamt besök med 

fastighetsnämndens råd är 

inplanerat till den 6/11. 

Motorikbanan är klar att 

visas. 

 

Beslut 
 
Stora Sköndal / handikappbadet/ strandbadet 
 

Rådet uttryckte en farhåga kring handikappbadets framtid. 

Beslöts att detta läggs upp på bevakningslistan. 
 

2017-10-11 Rådet/förvaltningen  

Beslut  

På frågor från FH rådet om vilka krav som egentligen 

råder vid nybyggnationer/ombyggnationer utifrån 

tillgänglighetskrav beslöts att bjuda in 

tillgänglighetskonsulter från FsK för att reda ut denna 

fråga. 
 
 
 

2016-04-12 FH rådet kontaktar  FK råd 

och informationen ges på 

ett gemensamt råd.  

Frågan sätts på den 

gemensamma listan 

(IF/FK) 

Tas på gemensamt 

sammanträde 6/11 
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Beslut 
 

Diskussion om särskilda medel för 

tillgänglighetsrenoveringar används Dessa särskilda 

medel anser Jan skall gå till särskilda insatser. Inte till 

en sådan här insats som enligt lag måste göras.  

2017-04-26 Marina 201-10-11. Marina 

återkommer om detta på 

nästa möte 2017- 11-15 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslut 
 

Rådet önskar att om möjligt tävlingar med 

funktionshindrade genomförs under Bauhausgalan 

2018 

 
 
 

2017-10-11 

(Frågan har väckts 

tidigare) 

Marina förvaltningen  

Beslut 
 

Rådet skriver ett principiellt brev till nämnden om 

krav på hur lokaler skall vara utformade. 

2017-10-11 Rådet.  
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KLARA PUNKTER  
Beslut 
 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom på sammanträdet den 27/1-2016 och 

skulle tas upp på kommande sammanträde. 

2016-01-27 FH rådet 

Beslut 

 

Dolly och Eva kommer genom FsN fastighetsråd och sekreteraren där 

Joel Sand, att verka för ett första gemensamt möte mellan råden. Tyvärr 

så är inga av de beslutade datumen och tiderna för IdN FH råd 

gemensamma med FsN FH råd under 2016 så ett separat datum för detta 

måsta ordnas. 

 

 

2016-04-12 
 
Klart 
Gemensamt 
möte den 16/5 
klart. Ingen 
medverkan 
från IDF 
planerad.  

Dolly Eva  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslut 

Marina lovar att ansvarig idrottsplanerare för 

Gubbängshallen Hans Eriksson bjuds in till ett 

kommande sammanträde under hösten för att närmare 

informera om denna ombyggnad/renovering 

 

2017-04-26 Marina Kersti Klart Thomas har dragit 

detta. 

 

 

 

 

 

Beslut 
 

Jan Delvert undrar också om FH rådet skulle kunna 

vara med och diskutera om hur den ”pott” på fem 

miljoner som avsätts till tillgänglighetsåtgärder 

används? 

2017-04-26 Marina / Kersti Marina återkommer om 

detta 2017-10-11. 
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Beslut 
 

FH rådet önskar ett särtryck av FH rådets aktuella 

frågor från T1 och T2. 

 
 
 

2017-06-14  Klart. Presenterades av 

Carina Braun 2017-10-11. 

Beslut 

Möjligheten till att dela på 

ledsagning/assistenter/tolkar vid idrottsaktiviteter. Att 

föreningen som anordnar kan boka detta. Diskuterats 

med Emilia Bjuggren som skulle ta upp detta med 

socialroteln. Också att det nuvarande systemet 

föreningsledsagarkvot som finns med att behöva söka 

ett år i förväg kan bli smidigare och att information 

om att möjligheten finns skall kunna ges till 

föreningar. 

2015-11-12 Kolla med Emilia  

Beslut 

FC Marina informerade även om det arbete som görs i 

bl.a. Östberga och erbjöd att förvaltningens 

2017-05-10 Marina/Kersti Klart. Föredragits 

20170913. 
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planeringschef skulle kunna presentera planerna som 

finns omkring Årstafältet närmare vid tillfälle.  

 

Beslut 

Beslöts att ett kommande sammanträde görs som ett 

studiebesök till Stadion och Östermalms IP.  

2015-11-12 Erik kollar om hissarna 

som var ur bruk pga. brand 

åter är i drift. 

 

2017-03-22 Hissen är 

nu åtgärdad. 

Beslut 

Man vill även ha svar på detta om det finns 

fritidsbåtplatser som är funktionshinderanpassade. 

2017-02-15 Robert S /Friluften Thomas 

W 

 

Beslut 
Leif Holmgren har följande medskick till mötet; det 

saknas duschstolar med rätt lutning samt och bad britsar 

för både herr och dam sidan på Beckomberga simhall. 

Robert Sköld tar även tag i denna fråga. 

 

2016-01-27 Robert Sköld.  

Beslut 

FH rådet vill gärna ha en dragning om fiske i första 

hand eventuellt även ett studiebesök. 

Man vill även ha svar på detta om det finns 

fritidsbåtplatser som är funktionshinderanpassade 

2017-02-15 Erik/ Friluften Thomas W 
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Beslut 

FH rådet frågar också om bastun och sommarslottet 

och får till svar att förvaltningen återkommer i frågan. 

2017-02-15 Robert S /Driften Varken bastun eller 

sommarslottet tillhör 

kommunen utan stiftelsen. 

Flyttas till klara punkter. 

    

Beslut 

 

Genomgång av VP 2016 utifrån de bilagor som rådet lagt 

fram. 

2016-05-11 Rådet återkommer i denna 

fråga. 

På nästa sammanträde 

19/10-2016 

Beslut 
 

Ordföranden Dolores Back frågar om andel bemannade 

anläggningar som genomfört utrymningsövning där 

årsmålet är 100 % men där utfallet är 58,73 %. FC svarar 

att man arbetar aktivt med detta och har en planering för 

att nå bättre resultat.  

Rådet önskar se denna planering för att nå bättre resultat 

av antal genomförda utrymningsövningar. 

 
 

2016-04-12 Robert Sköld Kvarvarande fråga är hur 

förvaltningen kommer att 

jobba med att få upp 

andelen som genomfört 

utrymningsövningar. Tas 

bort Överförs till FsK. 

 

Klar  

 

FH råd ställer gärna upp vid 

ev övning om behov finns. 
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Beslut 

Ett kommande sammanträde förläggs till 

Brännkyrkahallen. Nästa möte - den 15 juni förläggs dit. 

2015-12-10 /15 

Juni 

Erik kontaktar Lars Ny om 

detta. 

 

 


